
REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen DATO: 11.12.2024 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 16.30-19.00 

EMNE: Ordinært møde SAGSNR.: 15/3080 

DELTAGERE: 

Therese Hasberg Avril, Jesper Bredal Cederholm, Ingibjörg 

Sigtryggsdóttir, Carsten Linnet Sørensen, Lene Høyer, Jan 

Bakmand. 

 

AFBUD: 
Susanne Nistrup, , Karina Dybro, Annemette Lindblom Bille, 

Dorthe Hecht 
 

MØDENR.: 4 – skoleåret 24-25  

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

2. Bemærkninger og godkendelse af referat 

Godkendelse af referat af mødet i november – Godkendt. 

 

 

3. Meddelelser 

Formand: 

FRO-møde (fællesrådgivende organ):  

Hverken formand eller næstformand kunne deltage. 

Luftforurening i Tårnby fra lufthavnen. Skolebestyrelser i kommunen udtrykker bekymring for 

luftkvalitet i henvendelse til politisk niveau, bl.a. Christiansborg.  

 

Skolebestyrelsens medlem af Kommunalbestyrelsen:  

Intet nyt. Ikke til stede. 

 

Skoleleder: 

Kirstinehøjskolen er tilmeldt hos os til Folkeskolens Prøver. 

Næste møde vil handle om partshøring om elementer fra de politiske beslutninger fra 

Folketinget vedr. folkeskolen. 29-01-25 er der høringsfrist.  

Der er ved at blive skiftet vinduer i klubben. 

Elevrådsmøde: Der har været realistiske ønsker fra klasserne, og der vil blive indkøbt ting, 

f.eks. bolde. 

 

4. Møderække for foråret 2025 

Skolebestyrelsen koordinering af møder for anden halvdel af skoleåret 24-25 

 

Der skal forventes at planlægges ca. 5 møder og en forældrecafé. 

Husk at medbringe kalender. 

Januar: 20. januar 
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Februar: 18.februar 

Marts: 18. marts 

April: 22.april 

Maj: 15.maj – forældrecafe 

Juni: 10.juni 

 

5. Ansættelse af ny SFO-leder på Tårnbygårdsskolen 

Skolen mangler en leder til SFO-området. 

Vi skal tale om processen, og hvordan skolebestyrelsen deltager i denne. 

Der bakkes op om ansættelse af en SFO-leder og indskolingsleder. 

SB vil gerne deltage i ansættelse af ledere.  

 

 

6. Skolefoto 

Skolebestyrelsen skal tage stilling til, om man vil arbejde videre med Dansk Skolefoto, som igen år har 

stået for vores fotografering. 

 

Beslutning: Vi fortsætter med Dansk Skolefoto. 

 

7. Forældrecafé 

Skolen plejer i foråret at gennemføre en forældrecafé. 

 

Fra sidste møde. Vi besluttede at gå i tænkeboks over indhold samt evt. foredragsholder. 

Forslag om Familiehuset i kommunen. Kan de komme med et oplæg? Hvad kan de byde ind med? 

Skoleleder undersøger. 

Specialsport også en mulighed. 

 

8. Evt. 

Intet under dette punkt. 

 

 

Efterfølgende spiser vi lidt mad sammen og siger god jul. 

 

 


